
 

Acoustics is a broad subject matter that currently employs hundreds of us across Canada in fields as 
different as teaching, research, consulting and others. To reflect such diversity the Canadian Acoustics 
has been regularly publishing over the last 40 years a series of special journal issues to highlight 
thematic topics related to acoustics.  

Therefore, the Canadian Acoustics journal is currently inviting submissions for the next special issue 
programmed for June 2019. The focus of manuscripts submitted to this Special Issue may include 
(but are not restricted to) topics related to audiology and neurosciences such as:  

• Acoustics applications in electrophysiology (e.g. EEG, EOG, ECOG…) 

• Hearing assessment (e.g. audiometry, DPOAE…) 

• Any other topics in audiology/neurosciences related to acoustics/music. 

HOW TO BE PART OF IT? 

To contribute to these special “audiology and neuroscience” journal issues, authors are invited to submit 
their manuscript under the “Special Issue” section through the online system at http://jcaa.caa-aca.ca 
before April 2nd 2019. 

Each manuscript will be reviewed by the Canadian Acoustics Editorial Board that will enforce the 
journal publication policies (original content, non-commercialism, etc., refer to the Journal Policies 
section online for further details). 

A UNIQUE SPECIAL ISSUE YOU WANT TO APPEAR IN! 

This special issue of the journal can be considered as a true directory for audiology and neuroscience in 
Canada. They will be published in hardcopies and sent to all CAA national and international members, 
while electronic copies will be made available in open-access on the journal website. The content of 
these issues will be entirely searchable and comprehensively indexed by scholar engines as well as by 
major internet search engines (Google, Bing, etc.). Authors are invited to carefully select their keywords 
to maximize the visibility of their articles. 

If you have any questions, please contact Mr. Olivier Valentin (olivier.valentin@etsmtl.ca). To secure an 
advertisement for this special issue, please contact Mr. Bernard Feder (advertisement@caa-aca.ca). 

SUCH AN OFFER WILL ONLY APPEAR EVERY 7 OR 9 YEARS,  
SO MAKE SURE TO TAKE ADVANTAGE! 
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L’acoustique est un vaste domaine qui offre des centaines d’emplois à travers le Canada, et ce, dans 
différents secteurs tels que l’éducation, la recherche, la consultation professionnelle, etc... Afin de bien 
refléter cette diversité, l’Acoustique Canadienne a publié régulièrement au cours des 40 dernières années 
une série de numéros spéciaux pour souligner les divers champs d’applications de l’acoustique  

L’Acoustique Canadienne fait donc un appel à soumettre une série d’articles pour le prochain numéro 
spécial planifié pour juin 2019. Ce numéro spécial inclura principalement (mais ne se limitera pas à) 
des contributions dont le sujet est en lien avec l’audiologie et les neurosciences, tel que :   

• Applications de l’acoustique en électrophysiologie (EEG, EOG, ECOG, etc…) 

• Évaluation de l’audition et de la surdité (audiométrie, DPOAE, etc…) 

• Tout autre sujet en audiologie/neurosciences en lien avec l’acoustique et/ou la musique. 

COMMENT EN FAIRE PARTIE? 

Pour contribuer à ce numéro spécial « audiologie et neurosciences », les auteurs sont invités à soumettre 
un article, sous la rubrique « Numéro spécial » dans notre système en ligne au http://jcaa.caa-aca.ca 
avant le 2 avril 2019. Il est possible de soumettre un même article dans les deux langues officielles. 

Chaque article sera révisé par le comité éditorial de l’Acoustique canadienne qui veillera à ce que les 
politiques de publications de la revue soient respectées (contenu original, contenu non commercial, etc. 
– voir les politiques de la revue pour de plus amples détails). 

UN NUMÉRO UNIQUE DANS LEQUEL VOUS VOULEZ PARAÎTRE! 

Ce numéro spécial « audiologie et neurosciences » peut être considéré comme un véritable répertoire à 
propos de l’audiologie et des neurosciences au Canada. Ils sont publiés en format papier et envoyés à 
tous les membres nationaux et internationaux de l’ACA. Une version électronique est aussi disponible 
en ligne sur le site internet de la revue. Le contenu de ces numéros est indexé, donc facilement trouvable 
au moyen de moteurs de recherche classiques, tels que Google, Bing, etc… Les auteurs sont invités à 
bien choisir les mots clefs pour maximiser la visibilité de leur article. 

Pour toutes questions, vous pouvez communiquer avec Mr. Olivier Valentin 
(olivier.valentin@etsmtl.ca). Pour réserver un espace de publicité dans un de ces numéros spéciaux, 
veuillez communiquer avec Bernard Feder (advertisement@caa-aca.ca). 

UNE TELLE OPPORTUNITÉ NE SE REPRODUIRA PAS AVANT 7 OU 9 ANS,  
ASSUREZ-VOUS D’EN PROFITER MAINTENANT! 
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